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Ing. Bulla: 

Ja by som sa chcel spýtať aj vzhľadom na tú pozvánku, ktorú sme dostali pred dnešným 

zastupiteľstvom na 5.3. na 9.00 h v amfiteátri mestského parku na obhliadku stavu ďalších 

suchých stromov určených k výrubu  v mestskom parku. Chcel by som sa spýtať aká je 

momentálne situácia v tejto veci, ktorá sa udiala zhruba pred mesiacom v tej prvej fáze 

výrubu. Bol som sa sám v parku pozrieť, rád prídem 5.3. zaujíma ma to, chcel by som vedieť 

aká je dnešná situácia v tejto veci. Ďakujem. 

 

Ing.  Kolesár: 

Výrub v parku. Celá tá situácia ak by nebola tragická, tak by bola až komická. Na úvod 

poviem, že nie je uzatvorená, čiže záležitosť z toho procesného alebo úradníckeho hľadiska 

nie je uzatvorená. Došlo k tomu, že po terénnych obhliadkach v roku 2012 mesto pristúpilo 

k výrubu suchých stromov v parku. Keďže park nie je les a už vôbec nie nejaký súkromný 

pozemok ale je to verejne prístupné priestranstvo, tak každý suchý strom, ktorý sa v parku 

nachádza potenciálne ohrozuje život, zdravie alebo majetok ľudí, ktorí sa tam pohybujú. Bez 

ohľadu nato, či je 1 m od chodníka alebo či je 100 m od najbližšej cesty, jednoducho my 

práve nezakazujeme ľuďom vstupovať na zeleň do parku, naopak myslím si, že našim 

spoločným prianím, aby ľudia vchádzali do parku a aby chodili  nielen po cestičkách ale aby 

sa voľne pohybovali v celom parku. Preto každý takýto suchý strom spĺňa náležitosti toho, že 

potenciálne ohrozuje život, zdravie, majetok ako som uviedol. Preto sme postupne 

pristupovali k výrubom a ten výrub v decembri a v januári, ktorý môže vyzerať hrozivo, že je 

88 stromov. Naozaj ich bolo toľko, vyrúbali sme ich naraz preto lebo až vtedy nám zamrznutá 

pôda dovolila vstúpiť do parku. Skôr nebolo možné, neviem si predstaviť s traktormi a ťažkou 

technikou v rozbahnenom novembri vstupovať do parku, ako by ten park potom vyzeral. 

Samozrejme nastala by oprávnená kritika – rozorali sme park. Výrub bol uskutočnený a 

v zmysle zákona do 5 dní sme splnili oznamovaciu povinnosť obvodnému úradu životného 

prostredia. Na základe nám neznámych podnetov a informácií obvodný úrad životného 

prostredia ešte v lehote, ktorú nám určil ako zákonnú lehotu 3-dňovú,  aby sme po prijatí ich 

výzvy do 3 dní doložili dokumentáciu, že išlo o výrub ohrozujúci život, zdravie a majetok, tak 

ešte v rámci tejto 3 dňovej lehoty vydal vyhlásenie na základe nám neznámych podnetov, že 

existuje podozrenie o tom, že boli vyrúbané aj zdravé stromy. Nebolo to tak, v rámci svojich 

zákonných postupov obvodný úrad životného prostredia vyzval štátnu ochranu prírody, 

vyzval krajský pamiatkový úrad k vyjadreniam. Tieto vyjadrenia sme dostali na vedomie. 

Zatiaľ obvodný úrad životného prostredia neuzavrel celú záležitosť, to znamená nemáme 

písomný výstup o tom, aký je záver jeho posudzovania a budeme ešte za týmto záverom 

čakať. Trvám však na tom, že mesto neporušilo žiadnu svoju povinnosť, naopak splnilo si 

povinnosti a predchádzalo nejakým možným problémom pri ochrane života, zdravia 

a majetku. Keďže časový priestor na upratanie suchých stromov v parku nie je neobmedzený 

a máme koniec februára a za chvíľu je tu jar, trvám na tom, že musíme v začatom procese 

pokračovať a práve preto, aby sme predišli akýmkoľvek pochybnostiam, akýmkoľvek 

neoprávneným obvineniam, tak zvolal som aj toto stretnutie a tiež vás vážené mestské 



zastupiteľstvo ak vám to čas dovolí pozývam prísť sa tam pozrieť, že naozaj označené sú 

suché stromy a vyrúbané budú naozaj len suché stromy. Očakávame, že toto bude aj záver  

toho procesného postupu zo strany obvodného úradu životného prostredia, pretože iný záver 

tam ani možný nie je. Nateraz úradne ešte záležitosť uzatvorená nie je.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
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